

Mr. W.J. van Staalduinen has been appointed Director-General of the Task Force, to which the following Departmental personnel have been assigned:

M. W.J. van Staalduinen a été nommé Directeur général de la Conférence et les personnes suivantes ont été affectées au Groupe:

<u>NAME</u> <u>NOM</u>	<u>FROM</u> <u>DE</u>	<u>TO</u> <u>À</u>	<u>EFFECTIVE DATE</u> <u>À COMPTER DU</u>
W.J. van Staalduinen (EX)	CME	ICO	1989-10-09
M. Oppertshauser (EX)	Manila/Manille	ICO	1989-11-27
L. Proulx (FI)	Washington	ICO	1989-10-10
M. Wodinsky (FS)	PSR	ICO	1989-10-23
V. Tarasco (CS)	ISS	ICO	1990-01-15
M. Dungate (FS)	TPO	ICO	1989-12-04
M. Dupuis (FS)	IFX	ICO	1989-12-19
N. Alexander (FS)	RWP	ICO	1990-01-02
M. Floyd (FS)	Manila/Manille	ICO	1990-01-02
S. Fountain (FS)	MINA	ICO	1990-01-02
I. MacVay (FS)	JLE	ICO	1990-01-08
R. Tessier (FS)	New York PM/MP	ICO	1990-01-02
S. Whiting (FS)	New York PM/MP	ICO	1990-01-02
R. Messett (AS)	IAM	ICO	1989-10-16
F. Hotte-St-Jean (FI)	MFR	ICO	1989-10-16
P. Coupland (ST-SCY)	ACBX	ICO	1989-10-16

A substantial number of other Departmental staff will also be contributing to the Conference on a part-time basis or for shorter periods of time, such as the team of Liaison Officers that will be assisting delegations from participating countries.

Un bon nombre d'autres membres du personnel du Ministère, comme l'équipe d'agents de liaison qui seconderont les délégations des pays participants, seront affectés à la Conférence à temps partiel ou pour de plus courtes périodes.

PERSONNEL INFORMATION

RENSEIGNEMENTS RELATIFS AU PERSONNEL

Medical Care Insurance Remuneration Supplement for 1989

Supplément de rémunération au titre de l'assurance-maladie pour 1989

In Ontario, Alberta, British Columbia and the Yukon, the federal government contributed a portion of the provincial medicare premium on behalf of its employees during 1989. These provinces levy a health insurance premium and it is paid by each employee by salary deduction to the provincial authorities.

En Ontario, en Alberta, en Colombie-Britannique et au Yukon, le gouvernement fédéral a payé une partie des cotisations de ses employés au régime provincial d'assurance-maladie au cours de 1989. La prime que ces provinces perçoivent à cet égard est retenue à la source du salaire de tous les employés et versée aux autorités provinciales.